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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie van D66 over capaciteit gym- en sportzalen 
voor bewegingsonderwijs 
  
Aan de leden van de gemeenteraad 
  
Op 30 oktober 2023  heeft de fractie  onder verwijzing naar artikel 36 van het reglement van orde voor de 
vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over capaciteit gym- en sportzalen voor 
bewegingsonderwijs, het antwoord vindt u onder de vraag: 
  

1. In het rapport van Odin Wenting Bouwadvies B.V. staat in de conclusies dat veel gymzalen 
verouderd zijn. Kunt u een indicatie geven van de tijdsperiode wanneer de verouderde 
gymzalen, bij uitblijven van noodzakelijk groot onderhoud, naar verwachting niet meer aan de 
richtlijnen voldoen om hier goed en veilig bewegingsonderwijs te geven?  
Een deel van de gymzalen is in oudere gebouwen gehuisvest. Dat neemt niet weg dat zij volledig 
voldoen aan de veiligheidseisen. De gebouwen zijn verduurzaamd, en de inrichting is gericht op de 
huidige maatstaven van het geven van bewegingsonderwijs.  Qua oppervlakte en onderhoudseisen 
voldoen alle gemeentelijke gymzalen aan de Verordening voorzieningen huisvesting onderwijs Den 
Helder (VVHO). 
 

2. Bent u het met ons eens dat het geven van bewegingsonderwijs in de buitenlucht als 
oplossing voor het ontbreken van voldoende capaciteit van gymzalen, geen geschikte 
oplossing is met ons Nederlandse weer? Hierbij nog wel de opmerking dat 
bewegingsonderwijs in de buitenlucht op zich niet verkeerd is! 
Buiten dat er op dit moment voldoende capaciteit is, zien wij het geven van bewegingsonderwijs in de 
buitenlucht als een goede aanvulling, zie ook vraag 5.  
 

3. Bent u het met ons eens dat afstanden tot een geschikte gymzaal voor met name kinderen 
tussen 6 en 12 jaar, niet te groot moeten zijn aangezien dit anders ten koste gaat van de 
beschikbare tijd voor het basisonderwijs? ? En dat dit betekent dat kinderen die op een 
basisschool zitten in bijvoorbeeld de Indische buurt niet naar sporthal De Brug zouden moeten 
reizen voor hun uurtje gym? 
In de VVHO is opgenomen dat de afstand tussen een school voor basisonderwijs of speciaal 
basisonderwijs bewegingsonderwijs en een gymzaal maximaal 1 kilometer hemelsbreed mag zijn. 
Hier voldoen alle afstanden aan. 
 

4. Kunt u aangeven wat u inmiddels heeft gedaan met de overweging in punt 7 van paragraaf 12.4 
‘adviezen’ in bovengenoemd rapport aangaande het opstellen van een plan voor nieuwbouw en 
renovatie. 
Op dit moment hebben wij nog geen meerjarig plan voor nieuwbouw en renovatie van gymzalen. De 
gemeente is eigenaar van slechts een aantal gymzalen die merendeels onderdeel zijn van een 
schoolgebouw of schoolgebouwen. Zodra deze schoolgebouwen in aanmerking komen voor 
(vervangende) nieuwbouw zal bewegingsonderwijs daar vanzelfsprekend onderdeel van uitmaken.  
Intussen hebben wij een Beleidsgestuurde Contractfinanciering in voorbereiding met de Stichting die 
sporthal  Quelderduijn gaat exploiteren. Onderdeel van de overeenkomst is dat de sporthal voor 
tenminste 75% van de beschikbare tijd ingezet moet worden voor onderwijs en breedtesport. Voor de 
toekomstvisie van sporthal De Brug hebben wij inmiddels diverse onderzoeken laten uitvoeren, 
waarvan we nog een paar uitslagen verwachten. Zodra er hierover meer bekend is, zullen wij u 
hierover informeren 
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5. U geeft in de raadsinformatiebrief van juni dit jaar aan dat de capaciteitsproblemen voor dit 
schooljaar zijn opgelost maar ook dat er nog geen definitieve oplossing is. Kunt u aangeven 
aan welke oplossingen nu concreet worden gewerkt voor schooljaar 2024-2025 en verder? 
Tevens schrijft u dat u in overleg met de scholen werkt aan alternatieve oplossingen zoals “het 
inrichten van het buitenterrein nabij de school”. Kunt u concreter aangeven wat u hiermee 
bedoeld? 
Wij hebben op dit moment nog geen zicht op de capaciteitsvraag voor het schooljaar 2024-2025. 
Gelet op de huidige capaciteit verwachten wij voor komend schooljaar nog geen problemen.  
Op verzoek van de scholen aan de Lombokstraat vindt onderzoek plaats naar inrichting van 
buitenterreinen nabij de scholen om te kijken of deze ingericht kunnen worden voor 
bewegingsonderwijs. Dat kan zijn middels toestellen en/of materialen. Hierbij wordt ook een relatie 
gelegd met de uitvoering rond het onderzoek beweegvriendelijke omgeving Timorpark.  
 

6. Kan het college aangeven wat er voor nodig is om in de toekomst te voorkomen dat er weer 
een tekort aan accommodaties voor bewegingsonderwijs ontstaat. 
We houden de ontwikkelingen rond leerlingverloop nauwlettend in de gaten. Bij het vaststellen van de 
capaciteitsvraag en -aanbod hanteren wij de normen zoals opgenomen in de eerder genoemde 
VVHO.  
 
 
 

  
Den Helder, 14 november 2023 
  
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Den Helder, 

  
  
 
 
 
 

 J.A. (Jan) de Boer MSc.  
 burgemeester 

M.J. (Marc) Pothast 
secretaris 

 
 
  


